
Referat fra møte om programarbeidet 14.03.2011

Sted: Nes Rådhus
Tid: 19:30-21:30
Til stede: Øystein Smidt, Alan Nicholson, Sesselja Bigseth. Tom Hagen fra Nes Idrettsråd og
grafisk designer James Baker besøkte møtet. Åse Birgitte Skjærli har meldt forfall pga arbeid.

1. Besøk fra Nes Idrettsråd
Leder i Nes Idrettsråd, Tom Hagen, kom for å fortelle om idrettsrådets ønsker og innspill til
politikerne i forkant av valgkampen. Idrettsrådet la frem primært tre ønsker:

• Få tilbake kommunal andel til bygging av idrettsanlegg. Hagen kunne fortelle at Nes
kommune er i en særstilling, ikke bare i Akershus men på hele Østlandet, ved at det er
idrettslagene, ikke kommunen, som eier idrettsanleggene. 

• Øke potten til driftstilskudd. I dag har idrettsrådet 1,5 millioner til disposisjon, hvorav 0,5
millioner er fra Venstres forslag om påslag til energikrevende anlegg. Idrettsrådet ønsker at
denne potten økes til 2 millioner, hvor de 0,5 millioner beholdes til energikrevende anlegg,
mens 1,5 millioner går til vanlig driftstilskudd.

• Utbedre hallkapasiteten i kommunen. Idrettsrådet stiller seg positive til Nes Arena,
ettersom denne kan bidra til å øke hallkapasiteten. Hagen oppfordret også politikerne om å
ha hallkapasiteten i tankene når man i fremtiden skal planlegge ny skole – da er det lurt å
vurdere å bygge idrettshall fremfor en vanlig gymsal.

Øystein slo fast at mye av dette sammenfaller med Venstres allerede uttalte politikk, og idrettsrådets
ønsker vil i stor grad gjenspeile seg i Nes Venstres program for 2011-2015.

2. Signering av valglister
Øystein og Sesselja signerte de offisielle valglistene som skal leveres inn til valgsekretær.

3. Layout av historieboka
Grafisk designer James Baker redegjorde for billedbruk i anledning arbeidet med historieboka. 
15. april er satt som deadline for teksten. Kapitler som er ferdige, sendes James før den tid.
Det ble også klart at historieboka ligger an til å bli atskillig lengre enn de først antatte 120 sidene.
Sesselja skal be trykkeri i Oslo om prøveeksemplar for å vurdere trykkekvaliteten.

4. Tidsskjema for arbeidet med programmet
Sesselja foreslo at vi benytter oss av VOs tilbud om mal/hjelp med å designe programmet, slik at
James kan konsentrere seg om historieboka som er nesten doblet i størrelse. VO har uttalt at
brosjyreteksten bør være ferdig 1. mai, og må være ferdig 1. juni. Ut i fra dette har Sesselja foreslått
følgende tidsskjema for programarbeidet:

Innen 25. mars: Hver enkelt sender et grovutkast av sin del av programmet til Sesselja.
Innen 29. mars: Sesselja samler alle utkastene, samt punkter fra andre kilder, til ett dokument og
sender det ut til programkomiteen.
04. april: Møte om programmet.
Innen 11.april: Sesselja sender ut versjon 2. av programforslaget.
Innen 18. april: Eventuelle nye innspill sendes inn til Sesselja.
Innen 29. april: Vi ferdigstiller teksten til programmet.


